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Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMC Brno -  Líšeň

Datum konání: 
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/ omluvena:
N epřítomen/nepřítomna: 
Hosté:

21.6.2021 18.00 hod.
ÚMČ Brno - Líšeň
T. Hložánek, M.Sadílek, L. Axmannová, Z. Matyáš,, J. Belcredi 
Knauer J. Drbal
J. Talpa, Z. Stejskal, B. Kubinková

za ORF ing. Stehlík, p.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné, oznámil, kdo se zjednání řádně 
omluvili a konstatoval, že výbor je usnášení schopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu 
programu jednání -  navrhl, aby bod 4 navrženého programu byl pouze informativní bez 
přijímaného usnesení s ohledem na skutečnost, že bod ještě nebyl projednán RMC.

usnesení: FV schvaluje následující body programu jednání:

1. zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
2. Rozpočtové opatření č. 12/2021
3. Rozpočtové opatření ě. 13/2021
4. Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2022 -  pouze 

informativní
5. různé

hlasováno: 5pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

- příchod ing.J.Belcredi Knauera

Volba ověřovatele -  J. Drbal požádal o návrhy -  navrhl J.Belcredi Knauera, nebyl další návrh

usnesení:

FV volí pí. J.Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu

hlasováno: 5 pro. 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtové opatření č. 12/2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

M.Sadílek -  dotaz, proč o tak vysokých částkách rozhodovala RMČ a ne ZMČ -  ved.ORF 
vysvětlil, že se jedná o účelové prostředky, proto to bylo v kompetenci RMC



usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.12/2021, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy o 7.270 tis. Kč, 
výdaje o 8.753 tis. Kč a financování o 1.483 tis Kč dle přílohy.

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

3) Rozpočtové opatření č. 13/2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

T.Hložánek, J.Drbal, J.Belcredi Knauer -  dotazy a komentáře k položce Rokle -  konkretizaci 
nákladů, o kolik nádrží se jedná, jejich vybaveni apod- reagoval p. Hakl, slíbil zaslat členům 
FV podklady k dané investiční akci

J.Drbal -  požádal o oddělené hlasování RO a fondy.

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.13/2021, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy o 925 tis. Kč, 
výdaje se zvyšují o 12.267 tis. Kč a financování se zvyšuje o 11.342 tis. Kč dle přílohy.

hlasováno: 4 pro, 0 proti, 2 zdržel se usnesení nebylo přijato

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
změnu rozpočtu peněžních fondů na rok 2021 č.l dle přílohy.

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

4) Různé

J.Drbal - termíny jednání FV ve 2.pololetí -  navrhl stávající systém neměnit a termíny volit 
jako doposud vždy v Po daného měsíce před jednáním ZMČ -  v návaznosti na předpoklad 
termínů ZMČ by se jednalo o 20.9.2021, 18.10.2021, 22.11.2021, 13.12.2021. Ve vazbě na 
projednávání R2022 by se aktuálně případně domluvil termín mimořádného jednání FV.
- nebylo připomínek, konsenzuálně výše uvedené návrhy termínů jednání FV ve 2.pololetí 
2021 odsouhlaseny

M.Sadílek -  dotaz k pozdějšímu termínu předávání elektronické formy RMČ2022 než 
písemné formy -  vysvětlili zástupci ORF

zapsal: J. Drbal ověřil: J.Belcredi Knauer


